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Gode naboer og medeiere! 

Her kommer en kortfattet informasjon om bassenget og manglende oppvarming: 

Flere har meldt fra til styreleder om at det er blitt kaldere i bassenget. Tilbakemeldingen gikk 

også på at varmepumpene ikke gikk. Styret tok straks kontakt med Olcay Kahraman og ba 

han om å rette dette opp straks. Samtidig minnet vi ham på at varmepumpene skal være slått 

på frem til 8. november. Tilbakemeldingen fra Olcay var klar. Det var påkrevet med service 

på minst en av pumpene, men to av pumpene virket. Han lovet at dette skulle bli gjort straks. 

Det viste seg også at vaktmestrene visste om at varmekapasiteten var redusert. Men de hadde 

ikke varslet om dette. Styret vil i samtale med Olcay Kahraman understreke at dette er noe 

vaktmestrene må gjøre. Siden de hver dag har sin runde, må de selvsagt varsle om slike 

hendinger. Styreleder reiser ned til Yüksek 26. oktober og skal se til at vi får prosedyrene  på 

plass for varsling ved slike og lignende hendelser.  

Inntil da, må vi stole på at Olcay Kahraman følger dette opp! 

 

Hilsen 

Alf  Pedersen   Synnøve Syltevik  Hjørdis Kalås 


